
Geachte raadsleden,  

 

Namens wethouder Broeksma stuur ik u hierbij een schriftelijke mededeling over het onderwerp 

‘Verkeersveiligheid Blauwborgje’ (LTA, Q4).  

 

De heer Rustebiel (D66) heeft in de raadscommissie van 2 oktober 2019, bij de behandeling van het 

bestemmingsplan Zernike, een vraag gesteld over de verkeersveiligheid op Blauwborgje te Zernike. 

Door het college is daarop aangegeven dat er rond de jaarwisseling een voorstel komt van de 

stuurgroep Zernike over de genoemde situatie en het college er daarna op terug komt bij de raad. Dit is 

tot op heden door verschillende omstandigheden nog niet gebeurd.  

 

Er lag op dat moment een plan om de verkeersveiligheid te verbeteren door een nieuw wandelpad aan 

te leggen langs Blauwborgje richting het noorden en de aanleg van drempels met oversteekplekken. 

Dit plan was toen bijna klaar en de bedoeling was om dit met de partners, RUG en Hanzehogeschool, 

gezamenlijk te financieren, idem aan de Zernikelaan. We zijn toen echter niet tot overeenstemming 

gekomen, waardoor het project eerst ‘on hold’ is gezet. 

 

We zijn nu opnieuw met de partners in overleg of het project alsnog een vervolg kan krijgen en tot 

uitvoering kan komen. Specifiek kijken we nu ook naar de bocht bij het sportcentrum. Het 

sportcentrum bereidt nieuwbouwplannen voor en verkent vooruitlopend daarop momenteel de aanleg 

van extra sportfaciliteiten. Dit heeft mogelijk direct effect op de bocht bij Blauwborgje, de entree van 

het sportcentrum en de oversteek voor wandelaars en fietsers. We zijn hierover in overleg met de 

universiteit. Mogelijk biedt dit een kans zaken samen op te pakken om de verkeersituatie en daarmee 

de verkeersveiligheid ter plaatse te verbeteren. Wij verwachten in het voorjaar van 2021 meer 

duidelijkheid over voornoemde plannen te kunnen geven.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Sanne Ros, bestuursadviseur wethouder Broeksma 


